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Zorgen over vuile lucht gegrond : A74 écht ongezond! 
 
 
Verkeersdrukte en Venlo 
Venlo is al vele jaren een belangrijke doorgangsroute voor veel internationaal (vracht)verkeer naar 
Duitsland. Binnenstedelijk verkeer vanuit Venlo-Noord zorgt dan ook voor gevaarlijke en ongezonde 
situaties in de bewoonde gebieden. Dit tast de leefbaarheid en de gezondheid van bewoners aan. Het 
wijkoverleg Venlo Noord-Oost maakt zich hier terecht zorgen over. 
 
De handtekeningenactie om aandacht te vragen voor dit probleem is dan ook een prima initiatief. Het 
moge duidelijk zijn dat er iets moet veranderen. De SP Venlo vraagt zelf ook al geruime tijd aandacht 
voor verbetering van luchtkwaliteit in dicht bevolkte woongebieden.  
 
Wijkoverleg is de weg kwijt... 
Toch rijzen er vragen bij het doel van de handtekeningenactie. Het verkeer maakt immers al vele jaren 
gebruik van de binnenstedelijke route. Is de luchtkwaliteit de werkelijke aanleiding van deze actie, of 
zijn er andere motieven ?  
 
Nu blijkt dat de eerder gekozen Plateauvariant voor de aanleg van snelweg A74 niet aangelegd kan 
worden omdat die alle wettelijke normen rondom luchtkwaliteit zal overschrijden, komt de 
Klagenfürtvariant weer in zicht. Wat velen al járen zeggen blijkt werkelijk waar te zijn: het 
Klagenfürttracé is véél beter en dus ook weer een serieuze optie. 
 
Eigenbelang boven algemeen belang 
Natuurlijk is het begrijpelijk dat men wil opkomen voor de eigen woonomgeving, maar ten koste van 
wat ? De aangedragen oplossing om de A74 toch via de zuidelijke Plateauvariant aan te leggen gaat 
ten koste van een veel grotere groep mensen aan de andere kant van de gemeente. Ruim 5500 
inwoners van Blerick, Tegelen en Venlo-Zuid hebben immers officieel bezwaar aangetekend en leven 
nog steeds in grote onzekerheid over de toekomstige leefbaarheid van hun wijk. De SP Venlo vindt 
dat een wijkoverleg het volste recht heeft om op te komen voor de belangen van haar wijkbewoners, 
maar dat ze wel de feiten in het oog moet blijven houden nu vast staat dat ze ongelijk heeft. Het 
Klagenfurttracé is het beste of zij het nu leuk vindt of niet. Cijfers liegen niet! 
 
Plateauvariant: binnenstedelijk verkeer blijft 
De SP denkt overigens dat de Plateauvariant voor Venlo Noord-Oost helemaal geen oplossing is. Bij 
een A74 via die variant zullen files op de A73-zuid alsnog zorgen voor veel verkeer op de huidige 
binnenstedelijke route. Verkeer voor dit A74 tracé moet vanaf knooppunt Zaarderheiken immers óók 
gebruik maken van de A73-zuid. Weggebruikers zullen juist bij files kiezen voor de huidige route.  
 
De verkeersvoorspellingen van de snelwegcombinatie A73/A74 zijn de afgelopen jaren al meerdere 
keren naar boven bijgesteld. In het gemeentelijke vervoersplan uit 2005 verwacht men dan ook dat die 
combinatie de komende decennia qua doorstroming sterk onder druk komt te staan en stuurt men 
zelfs aan op overleg met het Rijk om de infrastructuur aan te passen en/of uit te breiden. Beide wegen 
liggen er dan nog niet eens ! 
 
Klagenfürtvariant het beste 
Deze variant zal het verkeer NIET door dichtbevolkte gebieden leiden. De Weselseweg, het 
Europaplein en de Klagenfürtlaan (tot aan de bocht bij de Groote Heide) maken GEEN deel uit van de 
Klagenfürtvariant voor de A74.  
 
Kies in het belang van álle stadsdelen! 
Ons pleidooi mag duidelijk zijn: wijkoverleg kies voor de meest milieu vriendelijke oplossing in het 
belang van uw eigen stadsdeel én dat van alle andere. In het belang van uw wijkbewoners én in dat 
van alle anderen in de hele gemeente. Speel niet in op heersende sentimenten en speel stadsdelen 
niet verder tegen elkaar uit. Erken uw fout, zet hem recht, en kies alsnog voor de Klagenfürtvariant!  


